
 
 

 

 

PLZEŇSKÝ KRAJ  

Zápis z Komise Rady Plzeňského kraje pro otevřený kraj  

 

 

 

Přítomni 
Jan Honomichl, Jan Mráz, Jan Jakub Ptáček, Martin Barták, Andrej Červený, 
Daniel Impseil, Marcela Martínková, Stanislav Šec, Karel Ernest, Jaroslav 
Duspiva, Vítězslav Blažek, Jakub Kurc, Václav Špíral 

  
Omluveni Miroslav Hlaváč,  Miloš Chroust 

  

  

 

 

Program: 
 

1. Zahájení 
2. Vystoupení hosta – Bc. Světlana Budková, předsedkyně redakční rady měsíčníku 

Plzeňský kraj 
3. Různé, diskuse 
4. Závěr 
 

 

     1.  Zahájení 
 

Komisi zahájil předseda komise a přivítal přítomné. Seznámil členy s programem jednání 

a představil hosta paní Bc. Světlanu Budkovou, předsedkyni redakční rady měsíčníku 

Plzeňský kraj. 

 

2. Vystoupení hosta – Bc. Světlana Budková, předsedkyně redakční rady 
měsíčníku Plzeňský kraj 

 

 
Předseda komise předal slovo paní Budkové. Ta seznámila členy komise složení redakční 

rady a úkoly, které rada plní ve vztahu k vytváření obsahu měsíčníku. Promluvila o tom, 

jakým způsobem jsou vybírány články pro jednotlivá vydání. Do budoucna by si 

představovala rubriku Hydepark, kde by zastupitelé mohli diskutovat na konkrétní témata. 

Také se uvažuje o vyhlášení literární soutěže. Vyzvala přítomné, aby pokud by věděli o 
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zajímavém tématu nebo organizaci (např. neziskové organizaci), která by téma mohla 

poskytnout, se obrátili přímo na ni, nebo paní tajemnici Remenárovou. 

Konstatovala, že v roce 2013 proběhl průzkum čtenosti měsíčníku mezi obyvateli PK a 

podobný výzkum by rada ráda znovu zadala, aby měla k dispozici relevantní data čtenosti. 

Spíše než mediální agenturu by paní předsedkyně raději oslovila ZČU. 

Oznámila přítomným, že jedno číslo měsíčníku stojí 605 tis. Kč bez DPH, přičemž je 

distribuován do 271 tis. domácností. Tiskárna zároveň zajištuje distribuci.  

Paní Budková reagovala na podnět ohledně menší atraktivity měsíčníku ve srovnání 

s Radničními listy, které vydává město Plzeň zejména co do obsahu jednotlivých článků. 

Konstatovala, že atraktivita článků je poněkud limitována tím, že se jedná o informace 

z dění v PK, ale rozhodně uvítá, pokud se podaří zajistit zajímavější články a témata, např. 

rozhovory s významnými osobnostmi kraje. Poslední rok je zde snaha, aby měsíčník nebyl 

jen o sebeprezentaci zastupitelů a radních PK.  

V diskuzi zazněl podnět, zda by nestálo za zvážení zařadit do měsíčníku rubriku, ve které 

by se čtenáři dozvěděli hlavní informace z jednání zastupitelstva a Rady PK. 

Paní Budková konstatovala, že článků do každého čísla je více, než je možné otisknout.  

 

3. Závěr 
 

 

Předseda komise poděkoval všem za účast. Poděkoval paní Budkové za návštěvu a ukončil 

jednání. 

 

 

 
 
 
 
 
           Bc. Renata Flimelová v.r.           Bc. Jan Honomichl v.r.  
 
               
 zapisovatel  předseda komise 


